
   J.nr. 2011-238-0216

   Dato: 18. november 2011

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 107 af 10. november 
2011. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen
(KF).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Lene Skov Henningsen

                         

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del , foreløbigt svar på spørgsmål 107
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: Ministeren bedes oplyse, hvorfor regeringen ifølge udspil til finanslov vil in-
deksere visse punktafgifter, der ikke i forvejen indekseres eller er værdibaserede
allerede fra 2012. Der henvises til, at Socialdemokraterne og Socialistisk Folkeparti
ifølge Fair Løsning først ville indeksere visse punktafgifter fra 2016.

Svar: Det er ikke muligt at svare inden for den ønskede svarfrist. Et endeligt svar vil blive 
fremsendt hurtigst muligt. 


